



SPAQA e-News (16. Juli 2004)



20-24 February 2005, Orlando, FL, USA
Call for Abstracts

Liebe SPAQA Mitglieder / Dear SPAQA Members

SPAQA engagiert sich bei der **1. Globalen QA-Konferenz** in Orlando, FL, USA. Hauptsponsoren dieser Konferenz sind SQA, BARQA und JSQA; SPAQA ist Co-Sponsor und wird auch inhaltlich beitragen zu dieser ersten wirklich globalen QA-Veranstaltung im GXP-Bereich, zu der ca. 1000 Teilnehmerinnen und Teilnehmer aus aller Welt erwartet werden. Weitere Co-Sponsoren sind die DARQA (Niederlande), DGGF (Deutschland) und GIQAR (Italien).

*SPAQA is actively involved in the **1st Global QA Conference (GQAC)** in Orlando, FL, USA. Charter sponsors are SQA, BARQA and JSQA; SPAQA is co-sponsor and will be participating in this first truly global quality assurance conference in the GXP area which is expected to attract approx. 1000 participants from around the globe. Further co-sponsors are DARQA (Netherlands), DGGF (Germany) and GIQAR (Italy).*

Ab sofort bis zum 13. September 2004 können Abstracts online eingereicht werden.
Alle Details dazu finden Sie unter www.sqa.org/gqac und dem Call for Abstracts (siehe Anlage).
Über eine rege Beteiligung von Mitgliedern der SPAQA freuen wir uns sehr.

Starting immediately, abstracts can be submitted online until 13th September 2004.
Please visit www.sqa.org/gqac for further details and check the attached Call for Abstracts.
Active participation of SPAQA members is most welcome!

Zeitplan / Time Table:

- Abstracts accepted 13 July – 13 September 2004
- Abstracts reviewed 17 September – 10 October 2004
- Abstracts assigned to sessions/posters 11 – 29 October 2004
- Acceptance Notices sent 1 – 5 November 2004
- Session Moderators assigned 8 – 12 November 2004
- Meeting Grid published 19 November 2004



Fragen zur Konferenz oder zur Einreichung von Abstracts beantworten wir jederzeit gerne. Fragen Sie uns ... wir unterstützen Sie in jedem Fall.

Please do not hesitate to contact us if you have any questions regarding the conference or submission of abstracts. We'll provide answers and assist you as best we can.

Wir wünschen allen einen Super-Sommer und gute Erholung!
Wishing you all a fantastic summer!

Herzliche Grüsse / Warm regards

Für den SPAQA Vorstand / On behalf of the SPAQA Board

Rita Hattemer-Apostel
President, SPAQA
rha@verdandi.ch

SPAQA Swiss Professional Association of Quality Assurance

PO Box 3212

CH-4005 Basel